
Protokoll fört vid styrelsemöte måndag 9 oktober 2023
Plats: klubbhuset, la Marquesa
Närvarande: Holger Dieckhoff, Ingrid Ek, Ingrid Elofsson Svensson, Lars Garneij,
Bente Hansen, Per Lindqvist, Jan Qvillby (delvis)

Öppnande
Per öppnade mötet.

Föregående protokoll
Per supportar prisutdelarna med lagring av priser mm.
Jan bevakar ersättning från Energihem.
Genomgicks, godkändes och lades till handlingarna.

Ekonomi
Ingrid E-S informerade om dagsläget.

Rapport från kommittéer och andra
Jan informerade om sponsorläget, som är oförändrat förutom att vi tappat
Låsesmeden.

Boel, Inga- lill och Tina tar hand om Damkommitten.

Holger kollar vidare ang digital scoreföring.

Föreslogs att bilda en Bankommitte bestående av
Holger Dieckhoff, Sune Karlsson, Kjell Fält, Totte Lundberg och Per Lindqvist.
Holger informerar och sammankallar.

Lars informerade om medlemsläget. Ansökningar kommer ständigt in. F.n. 263
medlemmar och 51 på kö.



Verksamhetsplan
Diskussion ang intresse av arrangerad resa med övernattning. Per kollar av med
våra medlemmar när vi är samlade på må 16/10.

Maten
Vi har fått många klagomål på maten och servicen mm. Många avstår från att
äta. Eftersom det inte fungerar som vi vill ha det, beslöts att ta en tillfällig
”timeout” och testa prisutdelning före maten den 16 och 23 oktober. Efter
prisutdelningen får den som vill beställa från ordinarie meny med fri sittning tills
vidare. 10% rabatt gäller på ordinarie pris.
Jan informerar Pascual (sponsor 16/10) samt Karin på Fastighetsbyrån (sponsor
23/10). De erbjuds mat från menyn.
Bente har meddelat restaurangen. Platser reserveras för prisutdelning o intag av
dryck.

Extra årsmöte
Måndag 20 november.
Då behandlas budget, verksamhetsplan samt beslut om medlemsavgift för 2024.
Holger lägger ut på hemsidan.

Nästa möte
Tisdag 14 november kl 11.

Avslutning
Mötet avslutades.

Vid protokollet:

Ingrid Ek Per Lindqvist
Sekreterare Ordförande




